

Protokoll styrelsemöte i Jemtland Innebandy 2016-06-29

- § 1 Mötets öppnande
Ordförande Pär Malmrot öppnar mötet
- § 2 Genomgång av föregående styrelsemötesprotokoll
- § 3 Mötets justerare
Till mötets justerare valdes Jesper Englund och Tomas Scott
- § 4 Fastställande av dagordningen
Dagordningen fastställd
- § 5 Rekryteringsutbildning, deltagare?
SISU anordnar en 2 dagars rekryteringsutbildning i höst, 21/9 och 18/10.
Tomas Scott och Sebastian Carlsson kommer att delta på denna kurs.
- § 6 Ledarmöte planering, halltider, information m.m
Pär lyfte önskemålet om mer frekventa ledarträffar varav ett möte bör ske innan säsongen drar igång, ett möte i början av december och ett möte efter säsongen i april.
Styrelsen beslöt att Pär tar fram ett förslag på fördelning av halltider. Detta förslag kommer att skickas ut innan ledarmötet och sedan kan ev diskussion och ändringar av tiderna tas på detta möte.
Första ledarmöte kommer att ske 18 augusti kl 19 på Scandic Syd. Jens bokar Scandic med hjälp av Susanne på SISU då vi kommer att nyttja SISU pengar för mötet.
Hela styrelsen deltar i detta möte och styrelsen träffas kl 18 och kommer att presenteras sedan på mötet.
En kommitté, bestående av Jesper, Pär och Tomas tar fram ett program för denna ledarträff.
Styrelsen beslöt att Pär tar fram ett förslag på fördelning av halltider. Detta förslag kommer att skickas ut innan ledarmötet och sedan kan ev diskussion och ändringar av tiderna tas på detta möte.
- § 7 Kollektion föreningen 2016/2017, andra inköpsfrågor
Pär och Sebastian träffade Stadium den 28/6. Stadium har satt ihop ett paket av kläder. Spelaren/laget står för dessa kläder själva. Kollektionen finns på Stadiums hemsida under Team sales/Jemtland Innebandy. Priserna som finns på denna sida gäller vid gemensamt köp genom laget, inte på enskilda köp.
I samband med ny kollektion vore det ett bra tillfälle att hitta klubbssponsorer och då borde sådant avtal vara 3-årskontrakt.
Tomas och Sebastian påbörjar förslag på sponsoravtal som förutom erbjudanden och priser även talar om vad föreningen står för.
Tillsammans med Stadium kommer det att hållas en föreningsdag och förutom att samtliga medlemmar har föreningsrabatt denna dag kommer även klädprovning att ske. Alla köp av medlemmar denna dag ger bonuspengar till föreningen. Tänkt datum för denna dag är 25/8. Pär tar kontakt med Stadium för att stämma av om denna dag passar. Reservdatum är 1/9.

Styrelsen beslöt att behöriga personer för att köpa grejor till föreningen via Stadium är Pär Malmrot, Tomas Scott och den person som kommer att vara materialansvarig i föreningen. Denna person är ännu inte tillsatt. Det finns 21.500 kr i bonus på Stadium som måste användas innan årsskiftet. Vad dessa pengar ska användas till kommer att diskuteras på ledarmötet. En idé om att ha en förenings kick-off i samband med A-lagets första hemmamatch diskuterades. En klädprovning skulle då även kunna genomföras i samband vid detta tillfälle.

- § 8 Utbildningsfrågan, vad ska vi erbjuda och vilka krav ska vi ställa på spelare, ledare och föräldrar.
Denna fråga kommer att tas upp på ledarmötet. Jesper föreslog att vi jobbar med ett mål som ligger 3 år framåt.
- § 9 SISU-pengarna, styrelseaktivitet september/oktober
Förslag att styrelsen träffas t ex 3-4 september för att arbeta fram en rekryteringsplan. En av de två kursdagarna har då genomförts och förhoppningen är att vi då har något från denna dag att börja arbeta utifrån. I samband med planeringen av ledarträffen gör samma kommitté en planering för denna helg.
- § 10 Rekryteringsplan för nya ungdomslag, när, var, hur
Detta diskuteras vid styrelseaktiviteten i september. Det fanns inte tid på mötet att hinna diskutera detta.
- § 11 Budget 2016/2017, krav resp. förmåner, intäkter/kostnader, plan för framtiden
Pär har påbörjat ett förslag till budget som vi tittade igenom och diskuterade lite kring. A-laget kommer att kosta ca 120.000 kr nästa säsong.
Bland annat diskuterades olika förslag;
- ✓ höja träningsavgiften till 1.600 kr
 - ✓ att en spelare som kan få fram en sargsponsor befrias från träningsavgiften
 - ✓ att föreningen betalar cupanmälningsavgifter för lag som ska åka på cup och då ska motkravet vara att laget för närvaro samt har SISU sammankomst
 - ✓ att föreningen ska stå för domaravgifter vid träningsmatcher
 - ✓ att ungdomslagen står för sina egna resor utom vid representation t ex USM
 - ✓ att A-laget står för mat själva på sina resor, men att föreningen står för resa och logi.
- Pär fortsätter med ett förslag på budget som styrelsen får ta ställning till.
- § 12 Övriga frågor
Inga övriga frågor diskuterades
- § 13 Nästa möte
Nästa möte kommer att vara 18/8 kl 18 på Scandic Syd i samband med ledarmöte.

§ 14

Mötets avslutande

Mötets ordförande Pär Malmrot avslutar mötet

Ordförande, Pär Malmrot

Mötets sekreterare, Malin Flodin

Mötets justerare, Jesper Englund

Mötets justerare, Tomas Scott